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                                                     PROTOKÓŁ  Nr XIII/2019                      projekt 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 3 października   2019 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1428. Obradom 

przewodniczył Pan Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecny radny Stanisław Skalmierski (  potwierdzenie 

logowania  załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pan Dominik Łukasik Wójt Gminy Wodzisław, pani 

Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy- 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego, kierownicy jednostek organizacyjnych 

gminy, kandydaci na ławników, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – 

załączniki Nr 2,3,4,5, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XI i XII sesji Rady. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Przyjęcie informacji z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2019 roku: 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,  

- dyskusja i głosowanie w sprawie. 

8. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie: 
            - opinia zespołu, 
            - prezentacja kandydatów, 
            - wybór komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów, 
            - głosowanie, 
            - stwierdzenie podjęcia uchwały. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian budżetu i  w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., 
b) zmian budżetu i  w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., 
c) zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata                     

2019-2025, 
d) uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach                  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Wodzisław,  
e) zasad udzielania i rozmiaru zniżek oraz zwolnienia z tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla dyrektorów, wicedyrektorów oraz 
nauczycieli pełniących stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach oraz 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla niektórych nauczycieli,  

f) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
przedszkola i oddziałów przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi 
dzieci 6- letnie i młodsze, zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez 
Gminę Wodzisław,  

g) wprowadzenia zmian w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu, 
h) wprowadzenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego,  
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i) wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie Gminy Wodzisław dla 
zaspokojenia potrzeb mieszkańców, 

j) ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych na terenie 
Gminy Wodzisław, 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 
najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres powyżej 3 lat,  

l) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości 
Przyrąb, 

ł) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny działki nr 71/4 
obręb Świątniki,  
m) zmiany uchwały Nr XXII/140/09 Rady Gminy Wodzisław z dnia 11 marca 2009 

roku w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet przewodniczącym organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych w Gminie Wodzisław,  

n) ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla 
Przewodniczącego Rady Gminy i radnych Rady Gminy Wodzisław.  

10.  Informacja o stanie  realizacji zadań oświatowych w Gminie Wodzisław oraz                     
o wynikach egzaminu gimnazjalnego i sprawdzianu po szkole podstawowej                  
w roku szkolnym 2018-2019. 

      11. Sprawy różne. 

      12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Trzynastą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył Przewodniczący  

Rady Gminy pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram 

trzynastą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Radni potwierdzili elektronicznie 

swoją obecność- załącznik 6 do protokołu.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radnego Jarosława Straszaka. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad został radny Jarosław Straszak.  

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że do biura rady wpłynęło  pismo  Wójta Gminy 

w sprawie wycofania   z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 

- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 3, 

oraz w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Wodzisławiu 

stanowiącej własność Gminy Wodzisław- pismo stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący rady poinformował, że powyższe projekty były omawiane na posiedzeniu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w dniu 1 października b.r.  i otrzymały 

negatywne opinie. Również komisja rewizyjna złożyła wniosek z posiedzenia odbytego                    
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w dniu 30 października b.r.  o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Wodzisławiu stanowiącej własność 

Gminy Wodzisław. 

Pan przewodniczący poinformował również, że wpłynęło również drugie pismo                     

w sprawie wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie gminy Wodzisław na 2019 rok, a następnie odczytał w/w pismo     

( pismo stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                  

w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wykreślenie w puncie 9 podpunktu oznaczonego 

literą „j”. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 14 radnych. Za 

głosowało 14 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw 0. Stwierdził, że projekt uchwały                       

w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 3 został, zdjęty                       

z porządku obrad - załącznik z głosowania nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                  

w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wykreślenie w puncie 9 podpunktu oznaczonego 

literą „m”. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 14 radnych. Za 

głosowało 14 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw 0. Stwierdził, że projekt uchwały                       

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Wodzisławiu 

stanowiącej własność Gminy Wodzisław został zdjęty z porządku obrad - załącznik                            

z głosowania nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                  

w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy Wodzisław na 2019 rok. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 14 radnych. Za 

głosowało 14 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw 0. Stwierdził, że projekt uchwały                       

w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy Wodzisław na 2019 rok został wprowadzony 

do porządku obrad ( załącznik z głosowania nr 11 do protokołu) i będzie omawiany                       

w punkcie 9 litera „b”, a pozostałe podpunkty zmienią kolejność zgodnie z alfabetem. 
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Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                 

w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 14 radnych. Za 

głosowało 14 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw 0. 

Przewodniczący rady gminy stwierdził, że rada gminy przyjęła  porządek obrad - 

załącznik z głosowania nr  12  do protokołu. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.   

 

 Przewodniczący rady poinformował, że w dniu dzisiejszym rada przyjmie dwa  

protokoły  sesji tj. protokół XI z dnia 15 lipca 2019 r. oraz protokół XII z nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy z 29 sierpnia 2019r. oraz, że projekty protokołów były dostępne w biurze rady 

oraz na stronie BIP urzędu. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi 

ani poprawki. 

Pytań ani uwag dot. protokołu nr XI z 15 lipca b.r. nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

Pytań ani uwag dot. protokołu nr XII  z nadzwyczajnej sesji odbytej w dniu 29 sierpnia b.r. nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan wójt przedstawił sprawozdanie- załącznik nr 13 do protokołu.  

Pan wójt uzupełnił informację dot. przetargu na zadanie „Rozbudowa, nadbudowa                              

i modernizacja Szkoły Podstawowej w Brześciu raz z modernizacją sali gimnastycznej przy 

szkole podstawowej w Wodzisławiu…”. Poinformował, że w dniu 4 czerwca 2019 roku 

podpisał umowę na dofinansowanie tego zadania na kwotę 486.633zł. Wydłużono okres 

realizacji zadania i pismo w tej sprawie zostało złożone w Urzędzie Marszałkowskim. 

Przypomniał, że wartość projektu wynosi 695.191zł. W postępowaniu przetargowym, który 

został ogłoszony w dniu 5 sierpnia b.r. złożono ofertę na kwotę 1.597.000zł. Postępowanie to 

zostało unieważnione w dniu 4 września b.r. W budżecie zaplanowano kwotę 615.194zł. 

Rada gminy  na zabezpieczenie tej inwestycji przekazała dodatkowo już prawie 70.000zł. tak 

aby można było podpisać umowę na dofinansowanie. Zapewnił, że będą ogłaszane kolejne 

przetargi co pozwoli na sprawdzenie  jak kształtują się ceny. Podkreślił, że decyzja dot. tej 

inwestycji jest w rękach rady. Pan wójt przypomniał, ze na przedmiotową inwestycję przetarg 

odbył się w ubiegłym  roku tj. 6 sierpnia 2018 roku i wartość szacunkowa brutto na to 
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zadanie wynosiła 521.121zł. Otwarcie ofert  nastąpiło 23 lipca 2018 roku i oferta jaką złożyła 

firma z Buska Zdrój  opiewała na kwotę 585.821zł. W budżecie gminy zaplanowano na ten 

cel 499.000zł. i brakowało wtedy  86.121zł. Przetarg unieważniono 22 sierpnia 2018 roku. 

Zauważył, że przedstawił te informacje bo nie chce aby były jakieś niedomówienia i gdy ktoś 

ma jeszcze jakieś pytania w tej sprawie to może je udzielić po sprawozdaniu.  

Następnie pan wójt odniósł się do podstępowania przetargowego dot. inwestycji 

„Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wodzisław”. Podkreślił, że 

jest to sprawa bardzo trudna i ciągnie się już półtorej roku. Odbył się przetarg, na który 

wpłynęły 4 oferty. Obecnie trwa sprawdzanie dokumentacji przetargowej   drugiego oferenta, 

ponieważ - według inspektora, który przygotowywał program funkcjonalno- użytkowy 

urządzenia- zaproponowane przez pierwszego oferenta -który zaproponował kwotę  

odpowiadającą zabezpieczeniu w budżecie-  nie spełniają wymogów określonych                             

w programie i nie są zgodne ze specyfikacją przetargową.  

W dalszej części wystąpienia pan wójt odniósł się do przetargu dot. odbioru odpadów 

komunalnych. Poinformował, że wpłynęła 1 oferta i jej kwota przekracza środki zaplanowane 

na zabezpieczenie tego zadania. Wydłużono termin na rozstrzygnięcie tego przetargu.  

Według wstępnych obliczeń, mając na uwadze kwotę z przetargu  mieszkaniec zapłaci 

miesięcznie za odbiór odpadów 13,50zł. Poinformował, że od 6 września b.r., zgodnie                          

z nowelizacją ustawy każdy mieszkaniec jest zobowiązany do segregacji odpadów, a ci 

którzy do tej pory ich nie segregowali  będą musieli złożyć nową deklarację. W zawiązku, że 

nowe stawki będą przyjmowane przez radę zwrócił się do komisji o wyrażenie opinii                        

w sprawie rozstrzygnięcia przetargu. Wyjaśnił, że nowe stawki będą obowiązywały od 

stycznia przyszłego roku. Podkreślił, że na dzień dzisiejszy są dwa możliwe rozwiązania tj. 

rozstrzygnąć przetarg według starych zasad, albo unieważnienie przetarg i ogłoszenie 

nowego.  Trzeba mieć jednak na uwadze, że kolejne oferty mogą być wyższe. Dodał, że                 

w ostatnim czasie odbyły się przetargi w sąsiednich gminach i np. w gminie Sędziszów- 

gdzie do tej pory stawka wynosiła 5,70zł., a  teraz  13zł.   

Następnie pan wójt odniósł się do kolejnego przetargu tj. dot. przebudowy mostu                   

i remont drogi w Przyłęczku. Poinformował, że zmieniono technologię remontu mostu              

z drewnianego na żelbeton. W pierwszym przetargu złożono  ofertę na kwotę, która nie 

przekraczała środków zaplanowanych w budżecie jednakże firma się wycofała i nie 

podpisała umowy. Kolejne przetargi były unieważniane gdyż kwota w budżecie była zbyt 

niska. Dlatego podjęto decyzję aby zmienić technologię co wiązało się ze zmianą projektu                

i skompletowaniem dokumentacji. W dniu 27 września dokonano otwarcia ofert i na 

dzisiejszej sesji rada będzie podejmowała decyzję o zwiększeniu środków na to zadanie.  

Omawiając temat narad i spotkań pan wójt zwrócił szczególną uwagę na dożynki 

gminne które odbyły się w Krężołach, a zwłaszcza udziału w nich kół gospodyń wiejskich                   
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z terenu gminy. Wyjaśnił, że ze względu na brak miejsca na placu remizy nie było możliwości 

aby wszystkie koła mogły wystawić swoje stoiska. Dlatego zaproponowano, aby promowane 

było dane środowisko i uczestniczyło w dożynkach dane koło gospodyń. Było w tej kwestii 

wiele niedomówień i krytycznych głosów. Stwierdził, że być może powinno się powrócić do 

tradycji i organizować dożynki w Wodzisławiu. Nie jest prawdą, że pozostałe koła nie zostały 

wpuszczone i była to zła intencja i wola. Dodał, że doszło nawet do tego, że zorganizowano 

dożynki sołeckie. Stwierdził, że jest to bardzo przykre, a gdy ktoś nie wiedział jak wygląda 

organizacja dożynek, bo nie był na spotkaniu,  to mógł się dopytać w urzędzie lub zasięgnąć 

informacji  u prezesek kół.  

Pan wójt odnosząc się do tematu służby zdrowia poinformował, że w dniu                          

28 września b.r. miała miejsce tzw. biała sobota, gdzie mieszkańcy mieli możliwość 

skorzystania z porad lekarzy specjalistów czy wykonać badania. W akcji wzięło udział 

przeszło 300 mieszkańców. Odnosząc  się na własnej sytuacji rodzinnej podkreślił, że 

bardzo duże znaczenie ma profilaktyka i badania lekarskie.  

Następnie pan wójt odnosząc się do tematu realizacji zadania inwestycyjnego dot. 

montażu OZE poinformował, że jest jeszcze możliwość skorzystania z montażu solarów                   

i chętne osoby prosił o zgłaszanie się do pracowników merytorycznych urzędu.  

W dalszej części wystąpienia pan wójt poruszył temat zebrań ostatnich  wiejskich,             

których głównym tematem był podział funduszu sołeckiego na 2020 rok. Zauważył, że do tej 

pory nie było takiej tradycji, że brał w nich udział wójt gminy. Zauważył, że obecnie  fundusz 

stanowi wysoką kwotę  i 604.000zł., (  w ubiegłym roku było to ok. 551.000zł. )  za którą, przy 

wsparciu środków zewnętrznych można by np.  zrealizować  inwestycję o wartości ponad          

3 mln zł. Poinformował, że na przyszły rok złożono 14 wniosków na odbudowę dróg na 

terenie gminy w ramach tzw.powodziówek. Dodał, że remonty w ramach tego programu 

przeprowadzane są w wysokim standardzie, co do tej pory nie było stosowane. Wartość 

remontów łącznie wyszacowano na kwotę ok. 3 mln.zł.- w tym roku łączna wartość remontów 

wyniosła  2mln. zł. W ramach tych środków  udało się wykonać 11 odcinków dróg, które 

zostały już  odebrane. Na ten cel pozyskano promesy na kwotę 1.885.000zł. Pan wójt 

zauważył, że do tej pory na drogi  co roku wydatkowano od 800.000zł. do 1.100.000zł. przy 

warstwie 4cm asfaltu. Dodał, że na b.r. zaplanowano wykonanie aż 14 odcinków jednakże 3 

– pomimo, że na 2 udało się przywieść promesy- nie udało się zrealizować bo 2 z dróg nie 

spełniała parametrów technicznych, a trzeci odcinek nie miał uregulowanej formy prawnej. 

Zauważył, że powinno się sprawdzać takie rzeczy  na etapie składania wniosków. Urzędy 

rozpatrujące wnioski traktują samorządy bardzo poważnie i wychodzą z założenia, że 

wszystkie parametry są sprawdzone. Wyjaśnił, że komisja konkursowa po skontrolowaniu 

danego odcinka spisuje protokół i przyznaje samorządom promesę, które później 

przygotowują dokumentację do podpisania umowy. W naszym przypadku okazało się, że 
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odcinki były wpisane, ale nie było dokumentacji. Dodał, że oprócz 2 odcinków- które nie 

spełniały warunków technicznych-   jest jeszcze 3 odcinek, który nie został zrealizowany                      

z powodu nieuregulowanej formy prawnej  i na dzień 13 października jest ustalona data 

rozprawy sądowej w sprawie zasiedzenia. Podkreślił, że brakuje czasu na wyjaśnianie tego 

typu spraw  i gdy  ktoś chce się na ten temat coś dokładnie dowiedzieć to może przyjść do 

urzędu. Mówi się, że poprzednicy zostawili dobrodziejstwo ( złożone wnioski) ale nie mówi 

się o tym, że gdy inni rozstrzygali  przetargi to nasza gmina dopiero przygotowywała 

dokumentację.  Kończąc temat pan wójt poinformował, że na kolejny rok, tak jak wspomniał 

wcześniej,  złożono 14 wniosków na remonty dróg w ramach tzw. powodziówek  i radni jak                   

i sołtysi  mają wiedzę na jakie odcinki gdyż  było to omawiane na zebraniach sołeckich.  

Następnie pan wójt poinformował, że uczestniczył ostatnio w gali finałowej konkursu 

organizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w Kielcach, w ramach 

którego Szkoła Podstawowa w Niegosławicach odebrała nagrodę za udział w konkursie pn. 

„Przesłanie klimatyczne”. W ramach konkursu szkoła otrzymała kwotę 10.000zł., która 

będzie przeznaczona na wyposażenie szkoły oraz kwotę 4.000zł. na dofinansowanie 

wycieczki. Pan wójt złożył na tą okoliczność podziękowania dla  pani dyrektor, nauczycieli 

oraz uczniów. 

Kończąc wystąpienie pan wójt podkreślił, że musi się jeszcze odnieść do jednego 

tematu tj. zebrania mieszkańców Wodzisławia, które odbyło się w dniu 26 września br. 

Zauważył, że na jego prośbę, z porządku obrad zdjęty został projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Wodzisławiu stanowiącej własność 

Gminy Wodzisław dot.  działki nr 751/6 leżącej w sąsiedztwie oczyszczalni ścieków                             

w Wodzisławiu. Wyjaśnił, że genezą sprzedaży tej działki było min. jej  położenie tj. w pobliżu 

oczyszczalni ścieków, za lasem, w odległości ok. pół kilometra od najbliższych kilku 

zabudowań, a przede wszystkim decyzja ta była związana  z rozwojem gminy i  pozyskaniem 

inwestorów. Miał na uwadze stworzenie nowych miejsc pracy dla mieszkańców,                        

w konsekwencji uzyskanie dodatkowych dochodów dla gminy z tytułu podatku od 

nieruchomości czy  pracy. Pan wójt zauważył, że każdorazowe podjęcie uchwały wymagało 

by wielu analiz, dyskusji, uwzględnienia głosu mieszkańców ale uznaje zasadę „nic o was, 

nic bez was”- nic wbrew woli mieszkańców by się nie odbyło. Wyjaśnił, że przedłożenie 

projektu nie oznacza podjęcia uchwały czy ostatecznej lokalizacji, lecz oznaczało tylko 

otwarcie dyskusji. Do dzisiaj nie może zrozumieć dlaczego i pod czyim wpływem nastąpił 

wybuch czy wzmożenie, bez chłodnego spojrzenia na całą sytuację. Pan wójt zauważył, że 

gdy podjęto decyzję o budowie oczyszczalni czy powstaniu gruzowiska nie słyszał aby były 

protesty mieszkańców, a teraz gdy zdecydowano, że działka zostanie wykorzystana na 

określony cel podniósł się szum. Zachęcił aby sprawdzić jak działają współczesne, 

skomputeryzowane  betoniarnie, które są zlokalizowane w sąsiedztwie osiedli np.                            
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w Morawicy, w Jędrzejowie czy Kielcach. Pan wójt wyjaśnił, że okoliczność powstania 

betoniarni wymagała by postępowania administracyjnego min. dot. decyzji środowiskowych 

które są bardzo wymagające. Każdorazowe zbycie nieruchomości wymaga uchwały rady, 

która jest nadrzędnym organem samorządu. Pan wójt zauważył, że w województwie 

świętokrzyskim są betoniarnie zlokalizowane w bezpośrednim sąsiedztwie skupisk ludzkich 

jak min. w Kielcach. Obecne możliwości techniczne pozwalają na zminimalizowanie 

uciążliwości do zera. Jako wójt gminy myślał o mieszkańcach jak i o interesie gminy, jeśli 

jednak sprzeciw zaistniał  projekt uchwały został -zgodnie z jego wolą - wycofany gdyż nie 

chce działać wbrew mieszkańcom i nigdy tak się nie stanie. Pan wójt zwrócił uwagę na 

zapisy w  protokole z zebrania mieszkańców, gdzie osoby trzecie oceniają czy taka 

inwestycja jest opłacalna czy nie. Zauważył, że jeżeli inwestor podejmuje decyzję o realizacji 

inwestycji to na pewno ze świadomością, że mu się to opłaca, jest to jego sprawa i nie 

można wchodzić w jego kompetencje, również  mieszkańcy na pewno by skorzystali na tym 

projekcie. Pan wójt stwierdził, że z pełną stanowczością podkreśla, że  na posiedzeniu 

komisji w dniu 24 września ani on, ani nikt inny nie naściskał na przyjęcie uchwały czy 

kogokolwiek wprowadził w błąd. Radni głosowali z zachowaniem całkowitej swobody, na 

podstawie własnej samodzielnej oceny, zasadności podjęcia uchwały. Pan wójt podkreślił, że 

dziwi go i pozostaje do wyjaśnienia sytuacja złożenia protokołu ( z zebrania mieszkańców)        

w dniu 30 września br., a później do urzędu wpłynął  drugi protokół zarejestrowany                          

1 października br. i protokoły te są różne. Pan wójt pytał, który jest prawdziwy?  Odczytał 

fragment  I protokołu tj. „...rady Adam Zieleniec wytłumaczył zebranym, dlaczego zagłosował 

„za”. Otóż ta decyzja miała być bardzo szybko podjęta i zostali wprowadzeni w błąd. To 

samo powiedziała radna Pani Joanna Krzemień i dodała, że były naciski, aby głosować „za”. 

Teraz ważna będzie opinia z drugiego posiedzenia komisji w dniu 1.10.2019r.” i  zauważył, 

że w drugim protokole nie ma już takiego  zapisu. Pan wójt podkreślił, że z całą 

stanowczością chce powiedzieć, że radni głosowali z zachowaniem całkowitej swobody                      

i zachowaniem własnej, samodzielnej oceny. Pan wójt zauważył, że sformułowania zawarte 

w przekazanym protokole tj. że „radni zostali wprowadzeni w błąd” mija się z prawdą i jest 

niezgodne z rzeczywistością. Jeżeli radna Joanna Krzemień i radny Adam Zieleniec 

uważają, że popełnili błąd głosując za uchwałą względnie w między czasie zmienili zdanie 

pomimo, że nie wnosili o dodatkowe wyjaśnienia, to powinni to jawnie                                               

i uczciwie przyznać, a nie obciążać kogoś- w domyśle wójta- odpowiedzialnością za podjętą 

uchwałę. Pan wójt podkreślił, że to radni na komisji podjęli uchwałę, a nie wójt. Zauważył, że 

takie sytuacje wymagają koniecznie przeprowadzenia dyskusji, wysłuchania głosu 

mieszkańców, radnych i następnie zdecydowania co do dalszych kroków. Podkreślił, że takie 

działanie do niczego nie służy, zniechęca inwestorów do przyjścia. W obecnej sytuacji trzeba 

iść za inwestorem, a nie na odwrót, trzeba mu coś zaproponować. Nie jest łatwo go 
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pozyskać, gdyż wybierają oni duże aglomeracje, strefy. Następnie pan wójt zwrócił uwagę  

na inne  kwestie poruszone w przedmiotowym protokole i stwierdził, że również trzeba się do 

nich odnieść tj.   dot. składowania odpadów na przedmiotowej działce. Stwierdził, że trzeba 

się przyjrzeć sprawie i podjąć ewentualne czynności. Poinformował, że konsekwencje 

usunięcia odpadów były by na pewno dotkliwe dla budżetu. Kończąc wypowiedź dot. 

protokołu pan wójt poinformował, że wystosuje pismo do osoby, która go przygotowywała                     

i się pod pierwszym z nich podpisała z prośbą o wyjaśnienie, który protokół należy wybrać, 

przyjąć i uznać za rzetelny. Zauważył, że protokół może być jeden i albo podały tam tego 

typu wypowiedzi albo nie, a jeśli padały  to powinno się mieć cywilną odwagę do tego że się 

zdanie zmieniło, lub że się popełniło błąd.  

Głos zabrał rady Adam Zieleniec i zauważył, że tak naprawdę został wywołany do 

jego zabrania. Zauważył, że skoro pan wójt nie wie, który protokół jest prawdziwy to nie 

powinien wymieniać nazwisk, zauważył, że nie wie czy w ogóle wolno tak było zrobić. Radny 

odnosząc się do przedstawionego zapisu podkreślił, że nie pozwolił by sobie na żaden 

nacisk, a gdyby tak nawet było to zrobił by odwrotnie. Radny wyjaśnił, że nie padły z jego ust 

ani z ust radnej  słowa, że były naciski. Zauważył, że geneza jest trochę inna niż ta 

przedstawiona przez wójta bo po raz pierwszy na temat sprzedaży działki była mowa na 

koniec komisji. Na kolejnym posiedzeniu mówiono, że inwestor ma 10 innych miejscowości, 

wszyscy by chcieli takich inwestycji ale radni wtedy nie mieli przedstawionej żadnej analizy 

terenu tj. gdzie sięga czego nawet wójt nie wiedział, nawet, że przez działkę przechodzi 

droga wyznaczona w planie zagospodarowania przestrzennego, który jest prawem 

miejscowym  a dzisiaj wycofał uchwałę. Następnie radny odniósł się do wypowiedzi wójta 

dot. OZE i zauważył, że zmieniły się ceny i powinno się  je przedstawić oraz prosił                           

o wyjaśnienie dot.  zarządzenia nr 70 z 16 września br., w ramach którego zwiększa się 

zatrudnienie w referacie rozwoju. Zauważył, że nie wie skąd pieniądze na ten cel chociaż jest 

to sprawa radnych, a zatrudnienie należy do kompetencji wójta. Prosił o uzasadnienie 

zwiększenia zatrudnienia w gdyż z tego co się słyszy procedura załatwiania spraw                            

w referacie zaczyna się wydłużać, a powinno się mieć na uwadze załatwianie interesantów  

szybko i dokładnie. Kończąc wypowiedź stwierdził, że należy wyjaśnić treść protokołu bo 

mało tego, że są przekręcone słowa i nie jest ustalone, który protokół jest prawdziwy rzuca 

się oskarżenia, a tak być nie może. 

Pan wójt stwierdził, że ten kto słucha uważnie powolnej i stanowczej wypowiedzi                        

z jego strony to zrozumiał to co zostało powiedziane czyli to, że dziwi go dlaczego są dwa 

protokoły z tego zebrania i gdy zawarte w nim informacje nie są prawdziwe to prosił aby 

radni Zieleniec i Krzemień  mieli  pretensje nie do niego tylko do osób sporządzających 

protokół, którego dwie wersje są zarejestrowane w dzienniku podawczym.   Podkreślił, że 

osobiście uważa, że powinien odnieść się do zawartych w nim słów  i tez. Odnośnie 
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sprzedaży działki zauważył, że operat szacunkowy był przygotowywany, a sprzedaż nie 

pociąga za sobą innych dodatkowych konsekwencji.  Jest wyrażeniem woli, a cała procedura 

i proces dopiero się rozpoczął. Radny wtrąca i miesza różne pojęcia, wskazuje na plan 

zagospodarowania przestrzennego i wydzielenie  w części tego terenu. Zauważył, że 

kupujący ma tego świadomość, a co należało dalej zrobić, a  jeśli działka ta była wydzielona 

do sprzedaży jest to zupełnie inna sprawa. Aby inwestor miał świadomość, że jest wola do 

sprzedaży i zainwestowania  przez niego na tym terenie podjęto przedmiotowe działania tj. 

zlecono sporządzenie operatu, który  był w trakcie przygotowywania i ukazał się dzień po 

posiedzeniu komisji i dlatego jego prośba o podjęcie uchwały. Poinformował, że inwestor 

miał i ma kilka innych propozycji i tak jak widać będzie musiał z nich skorzystać i „pójdzie 

sobie stąd” tak jak zrobił to Kartel swego czasu  „i dalej będzie jak będzie”. Pan wójt 

podkreślił, że pomimo jego chęci i tłumaczeń to i tak, mając na uwadze opór, pewnych 

rzeczy nie przezwycięży. Odnośnie wydanego zarządzenia pan wójt poinformował, że cały 

referat – krwioobieg tego urzędu, nie tylko tego, ale każdego, bo jak się widzi przepływa 

przez budżet wiele środków majątkowych i inwestycyjnych świadczy o tym, jak bardzo są 

obciążeni pracownicy tego pionu, a jak obciążeni są pracownicy pionu administracyjnego czy 

innego. Zauważył, że wszyscy znają strukturę referatu i nie chce wchodzić w szczegóły jakie 

tam osoby pracują min. osoba d.s. inwestycji, która ma orzeczenie o stopniu 

niepełnosprawności, która ma dodatkowo 10 dni urlopu i ile ma urlopu jest sprawą do 

zapoznania się, a  radni uczestniczący w posiedzeniach komisji rewizyjnej mają tą wiedzę. 

Osoba ta nie może być nadmiernie obciążana i ma skrócony czas pracy. Na samodzielnych 

stanowiskach w referacie nie ma zastępowalności i gdyby coś się wydarzyło tak jak 

niedawno np. z bardzo ważnym pracownikiem zamówień publicznych, nie może przyjść na 

jego zastępstwo inna, nieprzygotowana osoba gdyż trzeba na bieżąco ogłaszać przetargi, bo  

trzeba realizować inwestycje. Podkreślił, że jego intencje zawsze były,  są i będą czyste                     

i chce docelowo  tak przemodelować  ten pion żeby była zastępowalność pracowników. Po 

zapoznaniu się z sytuacją rynku podkreślił, że  nie zostanie zatrudniona osoba tylko  na 

zastępstwo - za pracownika zamówień publicznych, który przebywa na długotrwałym 

zwolnieniu związanym z macierzyństwem i ponad rok będzie nieobecny w pracy czy na 

zastępstwo za pracownika d.s. gospodarowaniem majątkiem gminy  który przez kilka 

miesięcy  przebywał na zwolnieniu. Zauważył, że nie ma pożytku z pracownika, który jest 9 

miesięcy czy pół roku na zwolnieniu lekarskim, bo ich zadania trzeba na kogoś w urzędzie 

rozdzielić. Pan wójt podkreślił, że o finanse radny nie powinien się martwić bo na 

administracji ma oszczędności, a może będą jeszcze większe i sobie poradzi. Stwierdził, że 

powinno się oczekiwać efektu ale w sprawy kadrowe „z daleka”. Jest to jego prerogatywa                   

i jego decyzja. Jeśli będzie się działo coś nie tak i radni będą prosić o wyjaśnienie to udzieli 

odpowiedzi ale powinno się go oceniać za efekt, a nie ingerować w strukturę urzędu.  
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Głos zabrała radna Joanna Krzemień odnosząc się do tematu protokołu  zauważyła, 

że również została niejako wywoła do odpowiedzi. Wyjaśniła, że radni, wójt i sekretarz gminy  

zostali zaproszeni na spotkanie z mieszkańcami w sprawie powstania betoniarni, które 

zostało zwołane przez radnego pana Huberta Galińskiego. Zauważyła, że  na spotkaniu 

spośród wymienionych wcześniej osób  byli obecni radni Galiński, Gądek, ona i radny 

Zieleniec. Odnosząc się do pierwszego protokołu i jej stwierdzenia, że na posiedzeniu były 

naciski żeby głosować  „za” wyrażeniem pozytywnej opinii podkreśliła, że takie słowa z jej 

strony nie padły i dlatego ukazał się drugi protokół. Zauważyła, że pani protokolant popełniła 

błąd dlatego go poprawiła. Odnośnie niewiedzy pana wójta tj. czy takie stwierdzenie padło 

czy nie wyjaśniła, że wyprostowała tą nieścisłość i przekłamanie zawarte w protokole  na 

posiedzeniu komisji w dniu 30 września 2019 roku kiedy to pierwszy raz usłyszała, że takie 

słowa z jej ust padły. Odnośnie słów, że radni zostali wprowadzeni w błąd radna podkreśliła, 

że podtrzymuje te słowa gdyż tak naprawdę było ponieważ na komisji przedstawiono, że 

działka, którą planowano sprzedać pod betoniarnię jest przeznaczona tylko pod przemysł,                

a okazało się że jest tam również zaplanowana droga o szerokości 12m,  o czym nikt nie 

powiedział.  Zauważyła, że  reszta rady zaczęła mieć również wątpliwości co do sprzedaży 

tej  działki co zostało  potwierdzone  w dniu dzisiejszym podczas  głosowania.  

Więcej  pytań ani uwag nie było. 

 

Pkt.6. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
- nie złożono.  

Pkt. 7. Przyjęcie informacji z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2019 roku: 

a) Skarbnik gminy pani Zdzisława Kowalska przedstawiła uchwałę                                                    

Nr 3100/2019  I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                          

z dnia 18 września 2019r. w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Wodzisław za I półrocze 2019r. ( uchwała stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu).  

b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław,  

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Jarosław Straszak przedstawił opinię komisji 

dot. wykonania budżetu gminy za I półrocze 2019 roku ( opinia komisji stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu) 

c) dyskusja i głosowanie w sprawie, 

 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że informacja była omawiana przez wszystkie 

stałe komisje rady. 
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Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2019 roku. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów 

przyjęła informację z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2019 roku-  załącznik z 

głosowania nr  16  do protokołu. 

Przewodniczący rady gminy zarządził 15 min. przerwę w obradach. 

Po przerwie  głos zabrał pan Leszek Wawrzyła radny drugiej kadencji Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego. Poinformował, że jako radny sejmiku pracuje w Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu, w komisji Zdrowia oraz jest członkiem Rady Społecznej Szpitala. 

Odnosząc się do tematu służby zdrowia poinformował, że szpital onkologiczny w Kielcach od 

kilku lat dobrze prosperuje i jest jednym z lepszych szpitali onkologicznych w Polsce.                         

W wielu dziedzinach zajmuje pierwsze miejsce, ciągle się rozbudowuje i rozwija. Szpital ten 

do tej pory przynosił zawsze zyski ale w tym roku ma 10 mln. straty, które są spowodowane 

przede wszystkim przez płace. Wyjaśnił, że służba medyczna dopominała się  o podwyżki                      

i dlatego od kwietnia dyrektor szpitala prof. Gwóźdź zdecydował o tym, że lekarze dostaną 

podwyżki powodujące straty finansowe. W podobnej sytuacji jest Wojewódzki Szpital 

Zespolony w skład którego, od 2 lat wchodzi szpital dziecięcy przeniesiony z ul. Langiewicza 

do nowego budynku. Szpital ten  został bardzo dobrze wyposażony ale jest problem                       

z brakiem kadry  lekarskiej.  Podkreślił, że problem w ochronie zdrowia jest bardzo poważny                       

i niezależnie kto wygra wybory powinno się zająć tym problemem i przeprowadzić reformę 

min. powinno się zmienić system szkolnictwa medycznego. Zauważył, że są bardzo odległe 

terminy niektórych badań czy wizyt u specjalistów. Zapóźnienia te występują od wielu lat. 

Jako przykład podał gminę w której mieszka- Słupię Jędrzejowską gdzie w przeciągu 20 lat  

tylko 2 osoby skończyły studia medyczne co jest niejako odpowiedzią na pytanie skąd są 

problemy w służbie zdrowia. Samorząd województwa jeszcze w poprzedniej kadencji 

wyszedł naprzeciw i przy Uniwersytecie Jana Kochanowskiego w Kielcach utworzony został 

nowy kierunek medyczny po to aby zwiększyć liczbę lekarzy. Poinformował, że PKB na 

ochronę zdrowia jest na poziomie 4,8% i jeżeli się tego nie zwiększy to naprawdę będzie 

problem. Odnosząc się do jego członkostwa w komisji oświaty, kultury i sportu poinformował, 

że trwa remont teatru w Kielcach, gdzie projekt na to zadanie przekracza kwotę 40mln.zł. 

Gdy zadanie zostanie wykonane to będzie to jedna z piękniejszych scen teatralnych                        

w Polsce. Drugie zadanie to budowa muzeum Martyrologii wsi polskiej w Michniowie.              
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Dodał, że projekt na to zadanie otrzymuje już międzynarodowe nagrody. Kończąc zachęcił 

do zadawania pytań. 

Pkt. 8. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie: 
 
 (Kandydatki na ławników pani Małgorzata Łochowska i pani Aneta Dylewska były nieobecne 

podczas wyborów). 

 
- opinia zespołu, 
 

Sekretarz gminy przedstawiła opinię  zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników   ( opinia stanowi załącznik nr 17 do protokołu).    

- prezentacja kandydatów, 

Kandydat na ławnika Sądu Rejonowego w Jędrzejowie pan Roman Sokołowski na 

wstępie podziękował za zaproszenie na sesję. W swej wypowiedzi odniósł się do kwestii 

znaczenia ławnika sądowego, jako czynnika społecznego przy sędziach, który ma niejako 

podpowiadać sędziom, być bezstronnym, starać się zwrócić uwagę na przeoczenia. 

Zauważył również, że na ławnika czyhają różne niebezpieczeństwa. Kończąc zwrócił uwagę, 

że jest najstarszym kandydatem na ławnika ale jego osiągnięcia w turniejach tenisa 

świadczą o tym, że cieszy się dobrym stanem zdrowia. 

Kandydat na ławnika Sądu Rejonowego w Jędrzejowie pan Marek Siwiec w swoim 

wystąpieniu poinformował, że ma 65 lat, próbuje uzyskać poparcie rady w wyborach na 

ławnika gdzie będzie mógł rozpocząć swoją nową działalność. Poinformował, że był radnym 

ubiegłej kadencji, pracował przez 32 lata w górnictwie, jest żonaty, ma 1 syna. Pracował na 

stanowiskach dozoru i nadzoru górniczego. Był również przewodniczącym Związku 

Zawodowego Inżynierów i Techników „KADRA” gdzie miał do czynienia z sądami.  

- wybór komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów, 

Przewodniczący  rady wyjaśnił,  że wyboru ławników należy dokonać w sposób tajny, 

powołana zostanie komisja skrutacyjna, która przeprowadzi głosowanie. 

 Wcześniej ustalono kandydatury na członków komisji skrutacyjnej, która przeprowadzi 

głosowanie w sprawie wyboru ławnika tj.  

- radna Urszula Kowalczyk, 

- radny Przemysław Nowak, 

- radny Zbigniew Wojtecki. 

 i wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę.  

Nikt nie wniósł uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący rady gminy zarządził głosowanie w sprawie wyboru komisji 

skrutacyjnej. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 13 radnych, 1  wstrzymujący się 0 

przeciw. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy powołała komisję 

skrutacyjną - załącznik z głosowania nr  18  do protokołu. 

 

Komisja ukonstytuowała się tj. wybrano spośród członków przewodniczącego, którym została 

radna Urszula Kowalczyk.  

- głosowanie 

Komisja skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie tj. wyczytywanym według listy 

radnym wręczano karty do głosowania dot. wyboru ławnika Sądu Rejonowego w Jędrzejowie 

oraz do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy.  

Głos zabrał pan Artur Konarski radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

Poruszył temat europejskiej akcji  dot. zdrowiej żywności, której jest propagatorem. Wyjaśnił, 

że celem akcji jest oprócz znakowania  polskiej żywności umieszczania informacji jak została 

wyprodukowana i przetworzona. Przypomniał, że wcześniej prosił już sołtysów i radnych                  

o zbiórkę podpisów osób popierających tą inicjatywę. Dodał, że podpisy można składać do 

końca października, ale chciałby aby listy dostarczyć do 25 października. Podkreślił, że 

żywność w naszym kraju jest dobrze produkowana i zdrowa  i jest naszym znakiem 

rozpoznawczym w Europie. Następnie poinformował, że minister Arganowski wprowadził 

prerogatywę dot. możliwości zaorywania poplonów  przed 15 października. Odnosząc się do 

działalności Urzędu Marszałkowskiego przekazał informację, że udało się zwiększyć 

wysokość środków na drogi dojazdowe do pól do ok. 2.700.000zł. i nie jest wykorzystane 

jeszcze 400.000zł- środki będą przesunięte na niewygasające. W poprzednich latach 

wysokość środków na ten cel wynosiła ok. 1 mln.zł. Zauważył, że problem dróg dojazdowych 

do pół w tej gminie jak i innych  jest mu dobrze znany bo uczestniczył w wielu zebraniach 

sołeckich. Łącznie na ten cel  brakuje jeszcze ok. 400 mln.zł.. Wyraził opinię, że potrzebne 

są zmiany legislacyjne część środków na drogi samorządowe i powinny być one 

przeznaczane na drogi do pól. Jest to jednak zadanie dla nowych posłów.  Następnie radny 

poinformował, że za jego stawiennictwem udało się zwiększyć dwukrotnie środki na  stację 

oceny odmian. Dodał, że rozmawiał dziś  z wicestarostą panią Barańską na temat  

zaangażowania  w to szkołę rolniczą w Krzelowie, po to aby w placówce tej zaczęło się coś 

dziać np. żeby siać tam nowe odmiany roślin. Dodał, że był w tej szkole 2 lata temu                        

i z obserwacji można stwierdzić, że czas się tam zatrzymał. Podkreślił, że potrzeba działań 

aby rolnictwo się rozwijało, zwłaszcza mając na uwadze, że gmina Wodzisław jest gminą 

typowo rolniczą. Kończąc zachęcił wszystkich do udziału w zbliżających się wyborach. 

Apelowa do zebranych aby głosować na ludzi rzetelnych, otwartych, którzy będą ich  godnie 

reprezentować. 
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Radny Przemysław Szota odniósł się do informacji radnego Konarskiego i pytał, czy 

informacja dot. prerogatywy pana Ardanowskiego jest z ostatnich godzin bo sprawdził, że nie 

wszystkie gminy są tym objęte. 

Radny Artur Konarski poinformował, że jest to informacja przekazana mu w dniu 

dzisiejszym przez pracowników Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa i dlatego 

trzeba skontaktować się z agencją. Dodał, że były to ogólne informacje. 

Głos zabrał pan Leszek Wawrzyła  radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego                  

i odniósł się do wypowiedzi radnego Konarskiego dot. działalności szkoły rolniczej                           

w Krzelowie. Radny  nie zgodził się ze stwierdzeniem, że zatrzymał się tam czas. 

Poinformował, że wybudowano tam pierwszy Orlik, przeprowadzono termomodernizację 

wszystkich obiektów, wymieniono maszyny i z tego co wie gospodarstwo nieźle prosperuje, 

na terenie szkoły prosperuje fundacja „Perspektywy i rozwój” gdzie realizowany jest projekt 

dla seniorów, dla których utworzono dzienny dom opieki. Radny prosił aby nie wprowadzać      

w błąd. 

Radny Artur Konarski wyjaśnił, że chodziło mu o względy rolnicze gdyż jest tam 

gospodarstwo o 150 ha, które nie przynosi prawie żadnych dochodów.   

 

Przewodnicząca komisji skrutacyjnej d.s. wyboru ławników pani Urszula Kowalczyk  

po zakończeniu głosowania  i zliczeniu głosów przedstawił protokoły z wyników głosowania: 

- z wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie do orzekania w sprawach z zakresu 

prawa pracy gdzie kandydat pan Marek Siwiec otrzymał 14 głosów na „tak” i w związku                        

z powyższym został wybrany ławnikiem Sądu Rejonowego w Jędrzejowie do orzekania w 

sprawach z zakresu prawa pracy ( protokół wraz z kartami z głosowania stanowi załącznik 

nr 19 do protokołu). 

Pan Marek Siwiec podziękował radnym za dokonany wybór. 

-  z wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie poszczególni kandydaci otrzymali 

następującą liczbę głosów: 

 - Dylewska Aneta Małgorzata – 4 głosy, 

 - Łochowska Małgorzata Stanisława- 6 głosów, 

 - Sokołowski Roman Feliks- 4 głosy, 

i w związku  że pani Małgorzata  Łochowska otrzymała największą liczbę głosów została 

wybrana ławnikiem Sądu Rejonowego w Jędrzejowie ( protokół wraz z kartami z głosowania 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

 - stwierdzenie podjęcia uchwały 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że na podstawie protokołów komisji 

skrutacyjnej Rada Gminy Wodzisław podjęła uchwałę Nr XIII/80/2019 w sprawie wyboru 
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ławników do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie kadencji 2020-2023, a następnie odczytał 

treść uchwały. 

 

Pkt.9. Podjęcie uchwał w sprawie : 

Przewodniczący rady poinformował, że przedłożone projekty uchwał, były omówione 

na posiedzeniach komisji i oprócz projektów zdjętych z porządku obrad otrzymały pozytywne 

opinie ( opinie komisji stanowią załącznik nr 21-23 do protokołu).  

a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., 

przedstawiła pani Zdzisława Kowalska skarbnik gminy  ( projekt  stanowi załącznik nr 24 do 

protokołu). Wyjaśniła, że w przekazanym radnym projekcie nic się nie zmieniło oprócz 

wysokości kwot dochodów i wydatków gdyż gmina otrzymała dotację na zadania w zakresie 

pomocy społecznej. Treść uzasadnienia nie uległa zmianie. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 25 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/81/2019 - w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r. 

 
b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r., 

przedstawiła pani Zdzisława Kowalska skarbnik gminy  ( projekt  stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu). Wyjaśniła, że projekt uchwały został sporządzony na podstawie omawianych na 

posiedzeniu komisji propozycji zmian. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 27 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/82/2019 - w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2019r. 

 
c) projekt uchwały w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata   2019-2025, przedstawiła pani Zdzisława Kowalska skarbnik gminy  ( projekt  

stanowi załącznik nr 28 do protokołu). Wyjaśniła, że w projekcie uwzględniono wszystkie 

zmiany przyjęte we wcześniej podjętych uchwałach. 
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Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 29 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/83/2019 - w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Wodzisław na lata   2019-2025. 

 

d) projekt uchwały w sprawie uchwalenia projekt uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Wodzisław, przedstawiła pani Renata Walczak kierownik 

Centrum Usług Wspólnych w Wodzisławiu  ( projekt  stanowi załącznik nr 30 do protokołu).  

Salę posiedzeń opuścił radny Adam Zieleniec. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 31 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13  radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0 ( w głosowaniu nie wziął udziału radny Adam Zieleniec). 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/84/2019 - w sprawie uchwalenia projekt uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Wodzisław. 

 
e) projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek oraz zwolnienia z 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla dyrektorów, wicedyrektorów oraz 

nauczycieli pełniących stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla niektórych nauczycieli, przedstawiła pani 

Renata Walczak kierownik Centrum Usług Wspólnych w Wodzisławiu  ( projekt  stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu).  

Na salę posiedzeń powrócił radny Adam Zieleniec.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 33 do protokołu. 
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W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/85/2019 - w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek oraz zwolnienia                         

z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla dyrektorów, 

wicedyrektorów oraz nauczycieli pełniących stanowiska kierownicze w szkołach                     

i przedszkolach oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla niektórych 

nauczycieli. 

 
f) projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli przedszkola i oddziałów przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi 

dzieci 6- letnie i młodsze, zatrudnionych w placówkach prowadzonych przez Gminę 

Wodzisław, przedstawiła pani Renata Walczak kierownik Centrum Usług Wspólnych w 

Wodzisławiu  ( projekt  stanowi załącznik nr 34 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 35 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/86/2019 - w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli przedszkola i oddziałów przedszkolnych pracujących z grupami 

obejmującymi dzieci 6- letnie i młodsze, zatrudnionych w placówkach prowadzonych 

przez Gminę Wodzisław. 

 

g) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Wodzisławiu, przedstawiła pani Justyna Żelichowska  kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej  w Wodzisławiu  ( projekt  stanowi załącznik nr 36 do protokołu).  

Radny Adam Zieleniec zwrócił uwagę na strukturę ośrodka i pytał, czy zastępcę 

kierownika dodać osobowo do całości osób zatrudnionych czy nie. 

Pani Justyna Żelichowska kierownik OPS wyjaśniła, że na dzień dzisiejszy nie ma 

zastępcy kierownika. W statucie ośrodka, który został wprowadzony uchwałą rady gminy                

w 2016 roku jest zapis, że może być wprowadzona taka funkcja. Obecnie nie ma jednak 

takich potrzeb, a zapis dot. sytuacji gdyby zaistniała taka potrzeba np. z powodu długiej 

nieobecności kierownika. Na dzień dzisiejszy nie ma zastępcy.  

Radny Adam Zieleniec zauważył, że na funkcję zastępcy może być zatrudniona nowa 

osoba lub będą powierzone te obowiązki obecnemu pracownikowi.  
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Pani Justyna Żelichowska kierownik OPS wyjaśniła, że wynika to z przepisów tj. 

może być ogłoszony konkurs lub powołany zostanie  ktoś z pracowników.  

 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 37 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/87/2019 - w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wodzisławiu. 

 
h) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego, przedstawiła pani Justyna Żelichowska  kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej  w Wodzisławiu  ( projekt  stanowi załącznik nr 38 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 39 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/88/2019 - w sprawie wprowadzenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 

 
i) projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie Gminy 

Wodzisław dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców, przedstawił pan Leszek Król kierownik 

referatu rozwoju ( projekt  stanowi załącznik nr 40 do protokołu). Wyjaśnił, że w projekcie 

uwzględniono wszystkie złożone wnioski. 

Sołtys wsi Ludwinów pytał, czy w projekcie uwzględniono przystanki we wszystkich 

miejscowościach.  

Kierownik referatu rozwoju poinformował, że na dzień dzisiejszy ustalonych jest 120 

lokalizacji przystanków, a obecnie zgłoszono 51 lokalizacji - łącznie 171 lokalizacji. Wyjaśnił, 

że z tego co wie we wszystkich miejscowościach są przystanki, a w niektórych po kilka. 

Sołtys wsi Ludwinów zauważył, że jego miejscowość nie była wyczytana.  
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Kierownik referatu rozwoju wyjaśnił, że w tym projekcie nie ma Ludwinowa gdyż był 

wcześniej ustalony. W Ludwinowie wyznaczony jest przystanek przy drodze technicznej W06 

tzw. pętla. 

Sołtys wsi Ludwinów potwierdził, że jest w tym miejscu przystanek ale nikt tam nie 

dojeżdża co wcześniej zgłaszał.  

Kierownik referatu rozwoju zauważył, że nie ma na to wpływu.  

Przewodniczący rady pytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Sołtys wsi Brzeście pytała, czy nowe miejsca przystankowe będą oznaczone.  

Przewodniczący rady zauważył, że jego pytanie było skierowane do radnych.  

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 41 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/89/2019 - w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie 

Gminy Wodzisław dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców. 

 
j) projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Wodzisław, przedstawił pan Leszek Król kierownik 

referatu rozwoju ( projekt  stanowi załącznik nr 42 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 43 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/90/2019 - w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Wodzisław. 

 

k) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres powyżej 

3 lat, przedstawił pan Leszek Król kierownik referatu rozwoju ( projekt  stanowi załącznik nr 

44 do protokołu). Wyjaśnił, że umowa dot. gruntu wydzierżawionego spółce PLAY i jest to 

kontynuacja umowy zawartej 10 lat temu. 

Pytań ani uwag nie było. 



21 
 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 45 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/91/2019 - w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z 

dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres 

powyżej 3 lat. 

 
l) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w 

miejscowości Przyrąb, przedstawił pan Leszek Król kierownik referatu rozwoju ( projekt  

stanowi załącznik nr 46 do protokołu). Wyjaśnił, że przedłożony projekt jest kontynuacją 

działań podjętych w ubiegłym roku, na wniosek zainteresowanej osoby. Zamiana następuje 

na działki o takiej samej powierzchni. W tej sprawie opinię pozytywną  wydała komisja 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów w 2018 roku z zastrzeżeniem, że wszystkie formalności 

dokona osoba zainteresowana na własny koszt. W dniu dzisiejszym jest finalizacja sprawy.    

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 47 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XIII/92/2019 - w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w 

miejscowości Przyrąb. 

 

ł) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w drodze darowizny 

działki nr 71/4 obręb Świątniki, przedstawił pan Leszek Król kierownik referatu rozwoju                     

( projekt  stanowi załącznik nr 48 do protokołu). Wyjaśnił, że chodzi tu o tzw. starodroże 

byłej obwodnicy. W dniu 18 września 2018 roku Sejmik Wojewódzki podjął uchwałę na 

podstawie której, przedmiotowa droga straciła status drogi krajowej, a 8 listopada 2018 roku 

Rada Powiatu podjęła uchwałę na podstawie której , droga ta straciła status drogi 

powiatowej. Zgodnie z obowiązującym prawem, po utraceniu wyższych kategorii droga staje 

się drogą gminną i obecnie Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad przysłała do 

gminy informację, że Gmina Wodzisław może stać się właścicielem tego odcinka. 

Pytań ani uwag nie było. 
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Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 49 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów  podjęła 

uchwałę – Nr XIII/93/2019 - w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie w 

drodze darowizny działki nr 71/4 obręb Świątniki. 

 
m) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/140/09 Rady Gminy Wodzisław z dnia 

11 marca 2009 roku w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych w Gminie Wodzisław, przedstawiła pani 

Renata Koziara sekretarz gminy ( projekt  stanowi załącznik nr 50 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 51 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 13 radnych, przeciw 1, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów  podjęła 

uchwałę – Nr XIII/94/2019 - w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/140/09 Rady Gminy 

Wodzisław z dnia 11 marca 2009 roku w sprawie ustalenia zasad przysługiwania diet 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych w Gminie 

Wodzisław. 

 
n) projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla Przewodniczącego Rady Gminy i radnych Rady Gminy Wodzisław, 

przedstawiła pani Renata Koziara sekretarz gminy ( projekt  stanowi załącznik nr 52 do 

protokołu).  

Sołtys wsi Ludwinów zauważył, że skoro wszyscy sobie coś podwyższają to może 

zrobili by to również sołtysi. Zauważył, że to sołtysi są „solą” tej gminy. 

Przewodniczący rady zauważył, że przed chwilą było głosowanie w tej sprawie. 

Podkreślił, że nie udzielił nikomu w tej chwili głosu. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 53 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14  radnych. Za głosowało 10 radnych, przeciw 4, wstrzymujących 

się 0. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy większością głosów  podjęła 

uchwałę – Nr XIII/95/2019 - w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla Przewodniczącego Rady Gminy i radnych Rady 

Gminy Wodzisław. 

 

Pkt.10. Informacja o stanie  realizacji zadań oświatowych w Gminie Wodzisław oraz                     

o wynikach egzaminu gimnazjalnego i sprawdzianu po szkole podstawowej  w roku 

szkolnym 2018-2019. 

Informację przedstawiła pani Renata Walczak kierownik Centrum Usług Wspólnych                        

w Wodzisławiu ( informacja stanowi załącznik nr 54 do protokołu).  

Obrady opuścił radny Przemysław Nowak.  

Pan wójt zauważył, że na 17 szkół nasze gimnazjum ma 14 miejsce. 

Pytań ani uwag nie było. 

 

Pkt.11. Sprawy różne.  

Przewodniczący rady gminy przedstawił informację komisji inwentaryzacyjnej                           

o wyłożeniu do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy Wodzisław w dniu                                   

3 października 2019r. na okres 1 miesiąca spisu inwentaryzacyjnego oraz kart 

inwentaryzacyjnych nieruchomości stanowiących drogi dojazdowe do pól w obrębach 

geodezyjnych Piotrkowice i Pękosław  ( informacja stanowi załącznik nr 55 do protokołu).  

Sołtys wsi Brzeście pytała, czy nowe miejsca przystankowe będą oznaczone, tak aby 

kierowcy busów mogły się przy nich zatrzymywać. 

Kierownik referatu rozwoju potwierdził, że tak, ale po ich zatwierdzeniu. Będą 

zamontowane słupki z tabliczkami oznaczającymi przystanek.  

Głos zabrał pan Roman Sokołowski, który zwrócił się do wójta z pytaniami: 

- czy pan wójt jest rasistą- zauważył, że jest to poważny zarzut, ponieważ u pana wójta leży 

od kilku miesięcy decyzja z IPN w sprawie zamordowania Polaków pochodzenia Romskiego 

i pan wójt nic w tej sprawie nie robi, 

- dlaczego pan wójt zajmuje się anonimami. Zauważył, że pan wójt pokazał w dniu 

dzisiejszym dwa protokoły, które nie  są podpisane. Stwierdził, że  takie pisma są anonimem,  

pan wójt powinien o tym wiedzieć i nie powinno się ich przedstawiać  opinii publicznej. 

Stwierdził, że wcześniej powinno się wyjaśnić tą sprawę a nie „puszczać w internet”. 

Podkreślił, że anonimy nie są pismami,  nad którymi powinno się debatować. 
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Pan wójt odnosząc się do pierwszej sprawy stwierdził, że pan Sokołowski użył bardzo 

mocnych słów i jest mu przykro, że takich słów używa publicznie bo sprawa dot. śmierci, 

tragedii sprzed wieli dziesięcioleci, jest bardzo delikatna i nikt tak jak on nie  jest żywo 

zainteresowany godnym upamiętnieniem każdego człowieka,  oddania mu  należytego 

szacunku i  godności. Pan wójt zauważył, że przed chwilą pan Sokołowski był osobą, która 

była kandydatem na wybór ławnika więc przy używaniu tego typu zwrotów i słów powinien 

zachować powściągliwość, ale już nie dokonanie przez radę wyboru pana Sokołowskiego na 

ławnika, po tych słowach jakie zostały wypowiedziane wobec jego osoby świadczy samo za 

siebie. Pan wójt przyznał, że pismo jest złożone ale sprawa jest na tyle trudna, że miejsce 

kaźni, śmierci Romów znajduje się na terenie innej gminy, powiatu i województwa.                              

- Wodzisław w tych czasach był monokulturowy i jest do dziś,  a środowisko było bardzo 

ofiarne i  utożsamiające  z polskością  o czy świadczy wsparcie dla Legionów Piłsudskiego, 

przeznaczenie samochodu ze zbiórki, broni. Poinformował, że planuje spotkanie w tej 

sprawie z wójtem Książa i zainteresowany został o tym poinformowany. Dodał, że oprócz 

przedmiotowej sprawy  ma również  do omówienia inne problemy  min. dróg na pograniczu 

gmin, zaopatrzenia mieszkańców w wodę na Wodaczy, która czerpana jest ze źródła 

sąsiedniej gminy. Odnośnie drugie sprawy dot. protokołów zauważył, że są one ze sobą 

nierozłączne. Zastanawiał się również nad tym jak to jest możliwe, że na posiedzeniu komisji 

rewizyjnej, które jest posiedzeniem zamkniętym i szczególnym, w którym  uczestniczą  

wybrani, nieliczni radni, pada  stwierdzenie z jego strony i prośba o wyjaśnienie przez obojga 

radnych tj. radną Joannę Krzemień i radnego Adama Zieleńca, a później wychodzi to poza 

mury co nie powinno mieć miejsca. Odczytał zapisy protokołu z 30 września b.r. dot. 

nacisków na radnych i wprowadzania ich w błąd. Podkreślił, że nikt nie widział tego protokołu 

oraz nikt oprócz radnych nie słyszał jego sugestii dot. w/w zapisów, a na drugi dzień po 

komisji wpływa protokół, przyznał, że nie podpisany, ale jest jedną częścią pozostałej 

dokumentacji i protokołu sporządzonego ręcznie. Pan wójt podkreślił, że jest to znamienne                   

i dziwne i będzie to po sesji wyjaśniać z panem mecenasem jak zareagować. Zauważył, że 

jest mu przykro słuchać takich  słów z ust pana Sokołowskiego , który walczył  w Strasburgu  

o prawdę.  

Radny Adam Zieleniec zauważył, że po raz kolejny został wywołany do odpowiedzi. 

Zauważył, że nie ma na uwadze faktu, czy coś wypłynęło z komisji rewizyjnej czy nie ale nie 

wie co wójt tym chce zyskać. Stwierdził, że jest to typowa nagonka na niego i radną 

Krzemień.  Radny zauważył, że przycinki ze strony wójta są nie pierwszy raz i już zwrócił 

wójtowi uwagę, że sobie tego nie życzy. Teraz słyszy się jakieś straszenie. Radny wyraził 

zdziwienie, że wójt nie czyta ustawy o samorządzie gdzie wyraźnie jest zapisane, że radny 

nie podlega żadnej jurysdykcji, tylko podlega swoim wyborcom. Podkreślił, że straszeni jest 
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dziecinadą i gdy sytuacja taka będzie miała miejsce to trzeba będzie wyciągnąć 

konsekwencje ale wobec  zachowania wójta. 

Pan wójt zauważył, że całe szczęście, że obrad sesji mogą wysłuchać nie tylko 

obecni ale inni mieszkańcy gdyż sesja jest online i mogą sobie wyrobić zdanie, odtworzyć 

słowa, które dziś padły z jego ust związanych ze sprzedażą działki, jaka była tego geneza. 

Jest możliwość  wysłuchania jego szczegółowych wyjaśnień i co  z tego wyszło tj. że 

potencjalny inwestor 10 razy się zastanowi zanim przyjdzie do naszej gminy. 

Pkt. 12.Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

pan Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady 

wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzynastą sesję Rady Gminy Wodzisław 

obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr  56 do protokołu. 

          Protokolant                        Sekretarz Obrad     Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Jarosław Straszak /                / Leszek Krzelowski  / 

 


